
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 15 grudnia   2008 roku

SE-PO.0063-4-10/08

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- obecny
3. Czesław Badura- obecny
4. Krystian Dąbrowski- obecny
5. Marian Kita- obecny
6. Hanna Szotowska- obecna
7. Danuta Walczak- obecna
8. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Marek Mrozowski-  Burmistrz Miasta, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza, Urszula Polak-
Wałek- Skarbnik Miasta, Teresa Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Podsumowanie  działalności  edukacyjnej,  kulturalnej  i  sportowej  w  mieście.  Analiza  realizacji 
wniosków Komisji za 2008 rok. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. Analiza projektu budżetu – wnioski.
3. Sprawy różne.

Dot. punktu 1

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Rozpoczniemy  od  punktu  pierwszego  tj.  podsumowania  działalności  edukacyjnej,  kulturalnej  i 
sportowej w mieście. Poproszę o omówienie materiału.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrz Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania do przedstawionego materiału?

Dyskusja nt: Podsumowania działalności edukacyjnej, kulturalnej i sportowej w mieście. 

W dyskusji udział wzięli:

1



1. M. Kita - Członek Komisji
2. D. Walczak - Członek Komisji
3. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
4. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
5. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
6. D. Penar - Przewodniczący Komisji 

Komisja nie zgłosiła więcej pytań, uwag.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do analizy realizacji wniosków Komisji za 2008 rok.
- Czy są jakieś pytania?

Dyskusja nt: analizy realizacji wniosków Komisji za 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. D. Walczak - Członek Komisji
2. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
3. D. Penar - Przewodniczący Komisji
4. K. Dąbrowski - Członek Komisji
5. M. Kita - Członek Komisji
6. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
7. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
8. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
9. H. Szotowska - Członek Komisji

Dot. punktu 2

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. Rozpoczniemy od projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2008 rok. Proszę panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?
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Komisja nie zgłosiła pytań, uwag.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały? Kto jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok 
został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2009 rok regulaminu określającego wysokość oraz 
szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  za  wysługę  lat,  motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedłożony radnym. Związki zawodowe pozytywnie zaopiniowały te 
zmiany.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania?

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały? Kto jest za?

GŁOSOWANIE

6 za
0 przeciw
1 wstrzymujący się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie   ustalenia na 2009 rok regulaminu 
określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre 
inne składniki wynagrodzenia  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  
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− Kolejny  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalności  pożytku  publicznego  w  zakresie 
realizacji zadań publicznych na rok 2009”.

−
Teresa Wąsowicz                          -                             Kierownik Wydziału BS-PS  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są pytania do tego projektu uchwały?

Komisja nie zgłosiła pytań, uwag.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały? Kto jest za?

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie  uchwalenia „Programu współpracy z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi  działalności  pożytku 
publicznego w zakresie realizacji zadań publicznych na rok 2009”  został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję. 

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia analizy projektu budżetu- wnioski.
- Pani Skarbnik przedstawiała już projekt budżetu. Czy ze strony państwa są jakieś pytania, wnioski 

dot. tego tematu?

Dyskusja nt: analizy projektu budżetu.

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Mentel - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
3. M. Kita - Członek Komisji
4. D. Penar - Przewodniczący Komisji
5. M. Mrozowski - Burmistrz Miasta
6. T. Wąsowicz - Kierownik Wydziału BS-PS
7. D. Walczak - Członek Komisji
8. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
9. M. Kędzierski - Członek Komisji
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Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Jeśli nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. Kto z państwa jest za przyjęciem projektu 
budżetu na 2009 rok? 

GŁOSOWANIE

5 za
0 przeciw
2 wstrzymujące się od głosu

Przewodniczący stwierdził,  że projekt budżetu na 2009 rok został  pozytywnie zaopiniowany 
przez Komisję. 

Dot. punktu 3

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Czy są jakieś pytania, uwagi w sprawach bieżących?
- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek- Słabikowska
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